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Verzoek van 7 december 2017 van de statenfractie van de Partij voor de 
Vrijheid tot het indienen van vragen voor het vragenhalfuurtje, ex art. 48 RvO, 
in de statenvergadering van 11 december 2017 over het onderzoek naar het 
verloop van de verkoop van de kavels te Huis ter Heide. 

 
Toelichting: 
 
Nadat bij de PVV-fractie wederom een signaal binnenkwam dat de verkoop van de kavels in 
Huis ter Heide onregelmatig danwel manipulatief was verlopen, gaf de Gedeputeerde op 2 
december jl. aan dat signaal te willen onderzoeken. De PVV-fractie heeft direct aangeboden 
om de Gedeputeerde in contact te brengen met degene die het signaal heeft afgegeven. 
Daarop is niet gereageerd. De desbetreffende originele mails van de makelaar zijn in bezit 
van de PVV-fractie. De desbetreffende schrijfster van de mail heeft zich intussen ook jegens 
de provincie kenbaar gemaakt.  
 
In Huis ter Heide leeft de verbazing over het verkoopproces breed.  Er is volop onbegrip over 
de keuze van een makelaar uit Soest en over het “openbare aanbestedingsproces” waar men 
in het geheel niets van gezien heeft.  
  
De Gedeputeerde heeft aangegeven om vrijdag aan het einde van de dag een toelichting te 
geven. Onduidelijk is nu of dat tegemoet komt aan de wensen en verwachtingen van de PVV-
fractie.  Daar het na vrijdagavond niet meer mogelijk is om onderwerpen te agenderen  
leggen wij nu toch de navolgende vragen voor: 
 
Wat is de strekking en de omvang van het onderzoek?  
 
Heeft u contact gehad met degene die het signaal afgaf dat er niets van het verkoopproces 
klopte en van wie wij u de mail geanonimiseerd doorstuurde?  Zo , nee waarom niet? 
 
De PVV-fractie gaat er van uit dat het gunningproces is stopgezet. Is dat juist en in welke fase 
bevindt/bevond zich dat?  
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